
 
 
 

逸軒春茗菜譜 
Yat Heen Annual Party Chinese Menu 

 

逸‧拼 
（頭抽黃金日本准山、 椒醬籽薑皮蛋、陳醋手拍青瓜海蜇花） 

Appetizers Combo 
Pan-fried Japanese Yam with First Extract Soy Sauce  

Thousand-year-old Egg and Pickled Ginger with Chili Pepper Sauce 
 Chilled Cucumber and Jellyfish with Vinegar 

 

逸‧湯 
黃湯蟹肉竹笙海鮮羹 

Braised Crab Meat Soup with Seafood and Bamboo Pith 
 

逸‧藝 
濃海鮮湯蝦球伴脆麵 

Premium Seafood Thick Soup with Prawn and Crispy Noodles 
 

紅燒發財天白花菇鵝掌伴菜苗 
Braised Black Mushroom, Goose Web and Sea Moss with Vegetables in Brown Sauce 

 

秘醬豉油雞 
Marinated Soy Chicken  

 

蔥油蒸沙巴龍躉 
Steamed Giant Grouper with Scallion Oil 

 

逸‧匠 
脆金菇酸菜鬈毛豬飯 

Fried Rice with Mangalica Pork with Pickled Ginger and Crispy Enoki Mushroom 
 

逸‧嚐 
紅豆沙團團圓圓 

Sweetened Red Bean Soup with Glutinous Dumpling  
 

原價 Original Price: 每席 HK$6,888 per table（十二位用 for 12 persons） 
優惠價 Discounted Price: 每席淨價 HK$6,188 net per table（十二位用 for 12 persons） 

星期六至日及公眾假期須額外收費每席淨價 HK$800 
Additional charges of HK$800 net applied on Saturday to Sunday and Public Holiday 

 

 須提前 72 小時預訂 72 hours advance booking is required 

 此套餐不可與會員折扣、其他推廣優惠、禮券或現金券同時使用 The menu cannot be used in conjunction with go royal member’s 

discount, other promotional offers, voucher or cash coupon 
 廂房設有最低消費 Minimum charge is applied for Private Dining Room 

 菜單上的食材供應有可能受季節影響，帝逸酒店保留最終決定權以更換同價值之食材 Seasonal ingredients on the menu may be 

subjected to changes, depending on the availability 
 

Go Royal 會員專享餐飲優惠 Go Royal Members Exclusive Dining Offer : 
1) 升級至席間 3 小無限量供應汽水、果汁及特選啤酒及紅白酒（原價每位 HK$168） 
2) Upgraded to free unlimited serving of soft drinks, chilled orange juice, selected beer, red and white wine for 3-hour 

(Original Price at HK$168 per person) 
3) 免收加一服務費 10% service charge is waived 
4) 免費提供麻雀耍樂（視付供應情況）Complimentary mahjong entertainment (subject to hotel availability) 

菜單有效期由即日至 2026 年 3 月 31 日（2月 14 日至 19 日除外） 

The Menu is valid from now to 31 March 2026 (Except 14 to 19 February) 
如欲查詢或預訂，請致電 3653 1301 / 3653 1302 或 電郵至 event@alva.com.hk 聯絡帝逸酒店項目及宴會營業部 

For reservations and enquiries, please contact ALVA Events & Catering Team at 3653 1301 / 3653 1302 or event@alva.com.hk 


